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ZASTUPITELSTVO MĚSTA CHLUMEC 

 

Zápis 

 

z 11. zasedání Zastupitelstva města Chlumec – volební období 2022 - 2026 

konaného dne 26.06.2024 od 16:00 do 18:20 hodin 

v sídle Městského úřadu Chlumec, sál Kulturního domu Chlumec, Muchova 267 

 

 

V 16:00 hodin starostka města JUDr. Veronika Srnková zahájila 11. zasedání zastupitelstva a přivítala 

přítomné zastupitele a občany. 

 

Starostka prohlásila, že oznámení o konání 11. zasedání ZM bylo včas a řádně zveřejněno, zápis z 10. 

zasedání ZM byl řádně ověřen a založen k nahlédnutí a nebyly k němu vzneseny žádné připomínky. 

 

Starostka konstatovala, že zastupitelé se sešli v počtu 12, omluveni jsou Ing. Röhrlová, Ing. 

Vodňanský a PharmDr. Průša, a prohlásila zastupitelstvo za usnášeníschopné. 

 

Starostka upozornila přítomné, že je pořizován z jednání videozáznam za účelem informování 

veřejnosti. 

 

Dále starostka poučila občany, jak postupovat, pokud se přihlásí do diskuze, dle jednacího řádu. 

 

 

Zapisovatelkou jmenovala Valérii Štěpánovou. 

 

Bod č. 1) 

Starostka jako ověřovatele zápisu ze zasedání navrhla Mgr. Václava Houfka a Ing. Veroniku 

Vaculíkovou. 

 

Usnesení č. 1/11Z/2024 

Zvolení ověřovatelů 

ZM po projednání 

  

určuje 

ověřovateli zápisu z 11. zasedání ZM Mgr. Václava Houfka a Ing. Veroniku Vaculíkovou. 

 

schváleno všemi 12 hlasy, 

návrh byl přijat 

 

Bod č. 2) 

Starostka přednesla návrh programu a vyzvala zastupitele a občany, zda nemají jiný návrh či doplnění, 

nestalo se tak.  

Navrhla doplnit program o bod č. 9) Návrh na zrušení opatření obecné povahy, kterým byla schválena 

5. aktualizace Zásad územního rozvoje Ústeckého kraje a rozpočtové opatření ZM na právní a 

poradenské služby spojené s řešením problematiky vysokorychlostní trati, ostatní body se posunou. 

 

 

 

Usnesení č. 2/11Z/2024 

Schválení programu 
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ZM po projednání  

 

schvaluje 

program 11. zasedání Zastupitelstva města Chlumec: 

1. Určení zapisovatele, zvolení ověřovatelů zápisu 

2. Schválení programu 

3. Kontrola usnesení ZM 

4. Rozpočtová opatření RM předkládaná na vědomí ZM 

5. Návrh závěrečného účtu města Chlumec za rok 2023 

6. Účetní závěrka města Chlumec k 31.12.2023 

7. Uzavření kupní smlouvy na část pozemku p. č. 149 a část pozemku p. č. 153/1 v k. ú. 

Chlumec u Chabařovic 

8. Hospodaření města k 31.05.2024 

9. Návrh na zrušení opatření obecné povahy, kterým byla schválena 5. aktualizace Zásad 

územního rozvoje Ústeckého kraje a rozpočtové opatření ZM na právní a poradenské 

služby spojené s řešením problematiky vysokorychlostní trati 

10. Strategický plán rozvoje města Chlumec na období 2017 - 2025 - vyhodnocení za rok 

2023 

11. Informace 1. místostarostky o žádostech o dotace a o průběhu realizace projektů 

12. Informace starostky města 

13. Návrhy, dotazy, připomínky a podněty obyvatel města 

14. Návrhy, dotazy, připomínky a podněty členů zastupitelstva 

 

schváleno všemi 12 hlasy, 

návrh byl přijat 

 

Bod č. 3) 

Důvodovou zprávu ke kontrole usnesení přednesla starostka. 

 

Usnesení č. 3/11Z/2024 

Kontrola usnesení ZM 

ZM po projednání 

 

bere na vědomí  

kontrolu usnesení ZM ve volebním období 2018- 2022 a 2022 - 2026 k termínu konání 

tohoto ZM. 

 

schváleno všemi 12 hlasy, 

návrh byl přijat 

 

 

Bod č. 4) 

Důvodovou zprávu k rozpočtovým opatřením přednesla starostka. 

 

Ing. Vaculíková – kolik se vracelo vložených peněz jednotlivým vlastníkům pozemků, nesouhlasí 

částka? 

 - P. Pavelková – po 20 tis. Kč, jeden vlastník má 2 zahrádky, tudíž se mu vracelo 40 tis. Kč 

 

V. Henzl – oprava zastávky v Žandově trvala skoro rok 

 - starostka – čekalo se na vyjádření pojišťovny 

V. Henzl – loni oprava jiné zastávky stála 15 tis. Kč, tato bude stát 70 tis. Kč? 

 - Ing. Říha – nešlo zastávku opravit, musela se pořídit nová 
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Usnesení č. 4/11Z/2024 

Rozpočtová opatření RM předkládaná na vědomí zastupitelstvu města  

ZM po projednání 

 

bere na vědomí 

1)   rozpočtové opatření č. 5/2024 takto: 

a) snížení rozpočtové rezervy o 450.000,- ( paragraf 6409) 

b) zvýšení rozpočtu investičních výdajů o 250.000,- v paragrafu 3421 Využití volného času 

dětí a mládeže 

c) zvýšení rozpočtu běžných výdajů o 200.000,- v paragrafu 2321 Odvádění odpadních vod 

( Dohoda o zániku závazku) 

2)  rozpočtové opatření č. 6/2024 takto: 

a) snížení účelové rezervy na dotační programy a projekty o 546.900,- Kč (paragraf 6409) 

b) zvýšení rozpočtu investičních výdajů o 546.900,- Kč v paragrafu 3635 Územní plánování 

3)  rozpočtové opatření č. 7/2024 takto: 

a)  snížení účelové rozpočtové rezervy na dary občanům a organizacím o 5 000 Kč a          

současně zvýšení rozpočtu běžných výdajů o 5 000 Kč na poskytnutí peněžitého daru 

Martinu Rusňákovi za reprezentaci města Chlumec na Mistroství ČR v boxu    (paragraf 

3419) 

b)  zvýšení příjmové části rozpočtu o 128 000,- Kč v položce 4111 neinvestiční přijaté 

transfery a současně zvýšení rozpočtu běžných výdajů o 128 000,- Kč v paragrafu 6117 – 

Volby do Evropského parlamentu  

4)  rozpočtové opatření č. 8/2024 takto: 

a)  snížení rozpočtové rezervy o 71 995,- Kč (paragraf 6409) 

b)  zvýšení rozpočtu běžných výdajů o 71 995,- Kč v paragrafu 2221 Provoz veřejné silniční 

dopravy (oprava autobusové zastávky) 

 

schváleno všemi 12 hlasy, 

návrh byl přijat 

 

Bod č. 5) 

Důvodovou zprávu k návrhu závěrečného účtu přednesla starostka. 

 

Ing. Špička – bylo schváleno rozpočtové opatření č. 14/2023 na projektu hruškového sadu, skateparku 

a vodní nádrže v Žandově, pak následovalo schválení smlouvy na pokračování projektové 

dokumentace pro společné řízení, ale zde již rozpočtové opatření schváleno nebylo, proč? 

 - P. Pavelková – teď zde nemám podklady, bude vám odpovězeno e-mailem 

 

V. Henzl – v auditu jsou uvedeny drobné chybičky, které za starosty Ing. Zettlitzera nebyly, chtěl by 

se ho tímto zastat 

 - starostka – audit prováděla jiná auditorská firmy, provádělo se stejné účtování jako u 

minulého vedení, ale minulý audit neupozornil 

 - P. Pavelková – má zde k dispozici k nahlédnutí účtování uvedených položek z r. 2019 

 



 

Strana 4 (celkem 10) 

V. Sklenář – auditorka pochválila vedoucí OEM Petr Pavelkové a další pracovnice za účtování, do 

smluvního vztahu mezi městem a auditorem by neměla vstupovat jiná osoba 

 - Ing. Špička – kdyby dostal vyjádření od FV, které požadoval, tak by neoslovil auditora 

 

Ing. Maxa – uvedl, že auditorka Ing. Radka Maxová není jeho příbuzná, jde jen o shodu jmen 

 

Usnesení č. 5/11Z/2024 

Návrh závěrečného účtu města Chlumec za rok 2023 

ZM po projednání 

 

A) bere na vědomí 

zprávu nezávislého auditora o výsledku přezkoumání hospodaření města Chlumec za období 

od 1.1.2023 do 31.12. 2023. 

 

B) schvaluje 

závěrečný účet města Chlumec za rok 2023 a celoroční hospodaření města Chlumec za rok 

2023 bez výhrad. 

 

C) ukládá 

Petře Pavelkové, vedoucí Odboru ekonomického a majetkového, oznámit Krajskému úřadu 

Ústeckého kraje projednání závěrečného účtu města Chlumec za rok 2023 a zprávy 

nezávislého auditora o výsledku přezkoumání hospodaření města Chlumec za období od 

1.1.2023 do 31.12. 2023 v zastupitelstvu města a současně předat stejnopis zprávy nezávislého 

auditora o výsledku přezkoumání hospodaření města Chlumec Krajskému úřadu Ústeckého 

kraje. 

Termín: 30. 6. 2024 

 

schváleno všemi 12 hlasy, 

návrh byl přijat 

 

Bod č. 6) 

Důvodovou zprávu k účetní závěrce za rok 2023 přednesla starostka. 

 

Ing. Maxa – zmínil částky u hodnoty majetku města, náklady, výnosy a výsledek účetního období 

 

Usnesení č. 6/11Z/2024 

Účetní závěrka města k 31. 12. 2023 

ZM po projednání 

 

A) schvaluje  

účetní závěrku města k 31. 12. 2023 s tím, že účetní výsledek hospodaření ve výši 

34 802 253,06 Kč zůstane nerozdělen na účtu 432 – výsledek hospodaření předcházejících 

účetních období. 

 

B) ukládá 

Petře Pavelkové, vedoucí Odboru ekonomického a majetkového, zajistit přenos dat účetní 

závěrky za rok 2023 do centrálního systému účetních informací státu (CSÚIS) 

prostřednictvím místně příslušného krajského úřadu. 

Termín: 30.06.2024 

 

schváleno všemi 12 hlasy, 

návrh byl přijat 
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Bod č. 7) 

Důvodovou zprávu k prodeji pozemku přednesla starostka. 

 

Usnesení č. 7/11Z/2024 

Uzavření kupní smlouvy na část pozemku p. č. 149 a část pozemku p. č. 153/1 v k. ú. Chlumec u 

Chabařovic 

ZM po projednání 

 
A) schvaluje 

uzavření Kupní smlouvy č. CES 1310/2024/MAKU o prodej části pozemku p. č. 149 (ostatní 

plocha – ostatní komunikace) o výměře 7 m² a části pozemku p. č. 153/1 (ostatní plocha – 

zeleň) o výměře 62 m2, v k. ú. Chlumec u Chabařovic, oddělením těchto částí pozemků 

vznikne nově  pozemek p. p. č. 153/3 ostatní plocha – jiná plocha o výměře 69 m², v souladu 

s vypracovaným geometrickým plánem č. 1140-133/2023 ze dne 29.11.2023 se Severočeskou 

vodárenskou společností a.s., IČ 49099469, za účelem nové stavby podzemní čerpací stanice 

odpadních vod, za cenu 50 000,- Kč dle znaleckého posudku č. 2161-57/2024 vyhotoveného 

dne 30.05.2024. Náklady spojené s nabytím nemovité věci hradí kupující.   

 

B) ukládá 

JUDr. Veronice Srnkové, starostce města, Kupní smlouvu dle bodu A) tohoto usnesení uzavřít. 

Termín:  01.07.2024 

 
schváleno všemi 12 hlasy, 

návrh byl přijat 

 

 

Bod č. 8) 

Důvodovou zprávu k hospodaření města přednesla Petra Pavelková, vedoucí OEM. 

 

Usnesení č. 8/11Z/2024 

Hospodaření města k 31.05.2024 

ZM po projednání 

 

bere na vědomí 

            předložené údaje k hospodaření města k 31.05.2024 

1. nákladové a výnosové hospodaření:  

Náklady: 30 625 406,81 Kč 

Výnosy:  32 717 657,09 Kč 

Rozdíl:  + 2 092 250,28 Kč 

 

2. rozpočtové hospodaření: 

Příjmy:  41 391 847,92 Kč 

Výdaje: 40 644 605,21 Kč 

Financování: 747 242,71 Kč 

 

schváleno všemi 12 hlasy, 

návrh byl přijat 

 

 

Bod č. 9) 

Důvodovou zprávu k návrhu na zrušení opatření obecné povahy přednesla starostka. 
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Bc. Verner – zda se připojí i jiné obce a města? 

 - starostka – ano, všechny dotčené obce od Prahy až po Ústí n. L. 

 

V. Henzl – ocenil konferenci VRT i vystoupení starostky na krajském úřadu, ale když se budeme 

soudit, co tím získáme? 

 - starostka – zruší se 5. aktualizace ZÚR, tím bude platit současně schválené, je to cesta 

k dalšímu jednání a získání možnosti stále ještě s trasou hýbat 

 

Mgr. Dušánek – jak to bude dlouho trvat? 

 - starostka – dle advokátů musí soud rozhodnout do 90 dnů od podání žaloby, do konce roku 

bude tedy rozhodnuto 

 

 

Usnesení č. 9/11Z/2024 

Návrh na zrušení opatření obecné povahy, kterým byla dne 24.6.2024 schválena 5. aktualizace 

Zásad územního rozvoje Ústeckého kraje a rozpočtové opatření ZM na právní a poradenské služby 

spojené s řešením problematiky vysokorychlostní trati  

ZM po projednání 

 
A) schvaluje 

podání návrhu na zrušení opatření obecné povahy, kterým byla dne 24.6.2024 schválena 

Zastupitelstvem Ústeckého kraje 5. aktualizace Zásad územního rozvoje Ústeckého kraje, 

prostřednictvím právní kanceláře Frank Bold Advokáti s.r.o., IČO: 28359640, se sídlem 

Údolní 567/33, 602 00 Brno, ke Krajskému soudu v Ústí nad Labem. 

 

B) zmocňuje  

JUDr. Veroniku Srnkovou, starostku města, k veškerým úkonům souvisejícím s podáním 

návrhu na zrušení opatření obecné povahy dle bodu A) tohoto usnesení. 

 

C) schvaluje 

rozpočtové opatření č. 9/2024 takto: 

snížení rozpočtové rezervy o 500.000,- Kč (paragraf 6409) a současně zvýšení rozpočtu 

běžných výdajů o 500.000,- Kč v par 6171 činnost místní správy a pol 5166 právní a 

poradenské služby. 

 

D) ukládá 

 Petře Pavelkové, vedoucí Odboru ekonomického a majetkového, zadat schválené rozpočtové 

opatření do účetnictví města a zveřejnit je na internetových stránkách (dle § 11 odst. 4 zák. 

250/2000 Sb.) 

 
schváleno všemi 12 hlasy, 

návrh byl přijat 

 

 

Bod č. 10) 

Důvodovou zprávu k vyhodnocení strategického plánu přednesla 1. místostarostka. 

 

 

Usnesení č. 10/11Z/2024 

Strategický plán rozvoje města Chlumec – vyhodnocení za rok 2023 
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ZM po projednání 

 

schvaluje 

zprávu o stavu strategického plánu rozvoje města Chlumec na období 2017 – 2025, a to za rok 

2023, ve smyslu důvodové zprávy. 

schváleno všemi 12 hlasy, 

návrh byl přijat 

 

 

Bod č. 11) 

Mgr. Kindlová informovala o žádostech o dotace a o průběhu realizace projektů: 

Projekt Realizace nástavby pro odborné učebny v ZŠ Chlumec 

Na projektu byla schválena na 2. ŽOP. S prokazovanými způsobilými výdaji ve výši 6 563 201,27 

Kč. Stavba byla ukončena. Proběhlo přejímací řízení. Nyní probíhá odstraňování vad a nedodělků. 

Žadatel projektu – Město Chlumec jako zadavatel veřejné zakázky v rámci projektu byl nucen zrušit 

a opakovat veřejnou zakázku v nadlimitním režimu na dodávky zadávanou v otevřeném řízení na 

části. Obě části této VZ, tedy část vnitřní vybavení – IT a AV technikou a vnitřní vybavení – nábytek 

vyhrála firma AV Media a.s. Smlouva byla uzavřena s termínem dodání 20. 8. 2024. Termín ukončení 

doby realizace projektu byl 31. 8. 2024. V době realizace projektu musí proběhnout kolaudace 

objektu. Z toho důvodu jsem požádal ŘV ITI ÚchA o prodloužení doby realizace projektu. ŘV vydal 

kladné stanovisko, a proto byla prostřednictvím ISKP21+ podána žádost o prodloužení termínu 

realizace projektu do 30.10, 2024. Žádost byla schválena. Podnikáme ale kroky k tomu, aby kolaudace 

proběhla v původně plánovaném termínu. 

Žádost o dotaci na BITVU 1813 předložena - FOND ÚSTECKÉHO KRAJE – INDIVIDUÁLNÍ 

DOTACE – s požadovanou dotací tak jako vždy ve výši 300 000,- Kč a celkovými náklady projektu 

500 000,- Kč byla podpořena. 

Projekt Obnova pomníku obětem 1. světové války a úprava pomníku obětem náletů 1945 v 

Chlumci v rámci V. Výzva k podání žádosti o dotaci na zabezpečení péče o válečné hroby programu 

Zachování a obnova historických hodnot I, Ministerstva obrany dotací ve výši 283 480,- Kč (Celkové 

náklady 354 350 Kč) probíhá.  

Žádost o dotaci na projekt skatepark Chlumec, v rámci Národního program podpory cestovního 

ruchu v regionech, podprogram Rozvoj základní a doprovodné infrastruktury cestovního ruchu s 

požadovanou dotací ve výši dotací ve výši 2 000 000,- Kč (Celkové náklady 4 658 750,- Kč). byla 

podpořena. 

Žádost o dotační spolufinancování na projekt Kanalizace Žandov Severočeské vodárenské 

společnosti a.s. byla podpořena ve výši 6 407 695 Kč. Na projektu předloženém do OPŽP je vydán 

Právní akt. Rozpočet projektu je 46 757 100,47 Kč. Dotace v rámci Operačního programu životní 

prostředí činí 32 377 575,43. Spolufinancování z rozpočtu města se předpokládá ve výši 13 876 

103,75 Kč. S dotací SVS je snížena na cca 7 971 830,- Kč. 

Projekt Výstavby nového zázemí – Sportovní areál Chlumec. Proběhla demolice stávajícího 

objektu kabin firma Marent Demolice s.r.o. V areálu je nyní provizorní zázemí, které zde bude. 

Zhotovitelem stavby a dodavatelem projektové a výrobní dokumentace nového zázemí je firma Smart 

Module s.r.o. Projekt probíhá. 

Byla podána žádost o dotaci na projekt Rekreační areál Nový rybník u Chlumce - herní socha lva v 

rámci Strategického plánu Společné zemědělské politiky 2023 – 2027 s požadovanou dotací ve výši 

dotací ve výši 1 600 000,- Kč (Celkové náklady 2 052 872,- Kč). 

 

 

H. Kokošková – jak to vypadá s rekonstrukcí zdravotního střediska 

 - 1. MS – tento týden bude podána žádost o stavební povolení, po jeho vydání bude vypsáno 

výběrové řízení na zhotovitele 
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Usnesení č. 11/11Z/2024 

Informace 1. místostarostky o žádostech o dotace a o průběhu realizace projektů 

ZM po projednání 

 

bere na vědomí 

informace 1. místostarostky Mgr. Lenky Kindlové o probíhajících žádostech o dotace, 

projektech, investicích. 

 

schváleno všemi 12 hlasy, 

návrh byl přijat 

 

 

Bod č. 12) 

Informace starostky: 

- na zasedání ZM byl přizván ředitel Městské policie Krupka Jiří Petrák a seznámil přítomné o 

řešených událostech od 1.4.2024, bylo řešeno celkem 196 událostí, 114 v dopravě, z toho 69 bylo 

řešeno domluvou, 16 blokovým šetření po opakování přestupku. Dále pak v oblasti veřejného 

pořádku: 18 rušení nočního klidu, 4 občanské soužití, bylo kontrolováno 20 osob a 11 pejskařů. 

 

Ing. Vaculíková – zda město požaduje pokutování za špatná parkování? 

 - ředitel – není to tak, nepožaduje. Monitorujeme možnosti parkování a dáme podněty 

k získání více parkovacích míst 

 

V. Sklenář – zda má nějaké řešení situace u benzínové stanice ONO? 

 - ředitel – není to v naší kompetenci, řešením by bylo vybudovat jiné příjezdy a odjezdy ze 

stanice 

 

starostka – takže nejdříve řidič dostane výzvu a pak teprve pokutu? bylo by možné mít jednoho 

strážníka u ZŠ na přechodu? 

 - ředitel – ano, řidič dostane žlutý lístek za okno auta, není to pokuta, ale výzva, aby se dostavil 

k podání vysvětlení, projednání přestupku, nestalo, že za špatné parkování by hned někdo dostal 

pokutu, řeší se domluvou. Strážníka na přechodu u ZŠ zatím poskytnout nemůže z kapacitních 

důvodů, má 6 lidí podstav, požádal o zveřejnění inzerátu na volná místu u MP. 

 

Starostka: 

- poděkovala všem co se zúčastnili konference VRT, hlavně pak zaměstnancům úřadu, kteří se na 

organizaci podíleli 

- poděkovala Mgr. Říhovy za uspořádání koncertu sboru z USA a Chlumeckého sboru 

- zúčastnila se valné hromy SVS, a.s., dozorčí rada byla volena ze zástupců jiných okresů než Ústí n. 

L., schválena byla účetní závěrka 

- kanalizace Žandov – bude zahájena od 1.9.2024, VHS uspořádá schůzku s občany, byla uzavřena 

smlouva na TDI 

 

 

Bod 13) 

H. Kokošková – uvedla, že za posledních 5 let jsou problémy s divokými prasaty, svoji zahradu má 

zabezpečenou, ale prasata se hodně množí, mají hlad, přicházejí do ulic, převrhávají kontejnery na 

odpad, lidé mají při venčení psů strach 

 - starosta – víme o tomto problému, řeší se s myslivci a na OIŽP 

 

K. Ederová – na dětském hřišti ve Stradově chybí pískoviště, malý rybníček před zatáčkou je hodně 

zarostlý, silnice k hlavní silnici na Teplice je ve špatném stavu, požaduje spravit díry 
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 - starosta – předá k řešení, silnice je však Správy a údržby silnic, upozorní je na to 

 

 

Bod č. 14) 

V. Henzl – co je „herní socha lva“ 

 - 1. MS – podána žádost o dotaci, jedná se o velkou prolézačku v podobě lva, bude umístěna 

u Nového rybníka 

 

V. Henzl – jak to vypadá s opravou kaple v Českém Újezdu? 

 - 1. MS – je vypsáno výběrové řízení 

 

V. Henzl – jak to vypadá s chodníkem ve Skřivánčí ul.? 

 - starostka – stále nejsou vyřešeny majetkové vztahy, možná bude stavba rozdělena na 2 etapy 

 

R. Třeštík – jak to vypadá s jubilejním pomníkem bitvy 1813? 

 - 1. MS – je zpracovávaná projektová dokumentace pro stavební povolení a výběrové řízení, 

proběhne pravděpodobně v březnu 2025 

 

 

 

18:20 hod. - starostka ukončila 11. zasedání ZM 

 

Hlasování zastupitelů o jednotlivých usneseních: 

 
 
pro zastupitel hlasoval pro návrh usnesení 

proti zastupitel hlasoval proti návrhu usnesení 

0 zastupitel byl hlasování přítomen, ale nehlasoval pro ani proti návrhu (zdržel se hlasování) 

N zastupitel nebyl při hlasování fyzicky přítomen 

 

 

 

V Chlumci dne 10.07.2024.  

 

11. zasedání ZM                                                          

26.06.2024

  
 Ř

E
H

Á
K

O
V

Á

  
 K

IN
D

L
O

V
Á

  
 S

R
N

K
O

V
Á

  
 M

A
X

A

  
 H

O
U

F
E

K

  
 D

U
Š

Á
N

E
K

  
 R

Ö
H

R
L

O
V

Á

  
 P

R
Ů

Š
A

  
 V

E
R

N
E

R

  
 V

A
C

U
L

ÍK
O

V
Á

  
 J

E
Ž

K
O

V
Á

  
 S

K
L

E
N

Á
Ř

  
 T

Ř
E

Š
T

ÍK

  
 V

O
D

Ň
A

N
S

K
Ý

  
 H

E
N

Z
L

usnesení č. 1 pro pro pro pro pro pro N N pro pro pro pro pro N pro

usnesení č. 2 pro pro pro pro pro pro N N pro pro pro pro pro N pro

usnesení č. 3 pro pro pro pro pro pro N N pro pro pro pro pro N pro

usnesení č. 4 pro pro pro pro pro pro N N pro pro pro pro pro N pro

usnesení č. 5 pro pro pro pro pro pro N N pro pro pro pro pro N pro

usnesení č. 6 pro pro pro pro pro pro N N pro pro pro pro pro N pro

usnesení č. 7 pro pro pro pro pro pro N N pro pro pro pro pro N pro

usnesení č. 8 pro pro pro pro pro pro N N pro pro pro pro pro N pro

usnesení č. 9 pro pro pro pro pro pro N N pro pro pro pro pro N pro

usnesení č. 10 pro pro pro pro pro pro N N pro pro pro pro pro N pro

usnesení č. 11 pro pro pro pro pro pro N N pro pro pro pro pro N pro
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